
Ząbkowice Śląskie, 2008-10-17 

ZP. 341-15/2008 / Odpowiedzi na zapytania nr 2 

Wszyscy, którzy wykupili SIWZ 

Wg rozdzielnika 

Dotyczy: Postępowania w trybie przetargu nieograniczonego na : Wykonanie sieci komputerowej w Urzędzie Miejskim w 

Ząbkowicach Śląskich.  

Zgodnie z art. 38 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku Prawo Zamówień Publicznych ( Dz. U. z 2007r., Nr 

223, poz. 1655 ze zmianami) informuję, Ŝe do Zamawiającego  wpłynęły zapytania . Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami 

Zamawiający przekazuje poniŜej:  

1. Czy naleŜy przyjąć do wyceny wyposaŜenie modułów abonenckich w gniazda sieci 230 V z kluczem czy bez 

klucza?    

Odpowiedź:  

Zamawiający nie określił wymagań dotyczacych zastosowania klucza w gniazdach zasilająch. W związku z tym 

dopuszczamy obydwa rozwiązania, pod warunkiem spełnienia innych wymogów zawartych w SIWZ. 

2. Jakie zastosować przejścia przez stropy i ściany? Proszę podać rodzaj, ilość i podstawę wyceny? Odpowiedź:  

Rodzaj, lość i podstawa wyceny przepustów w ścianach i stropach została podana w załączniku nr 8 do SIWZ (np. 

punkt 13,16, 26 itd.). 

3. Czy naleŜy przyjąć do wyceny kabel telefoniczny od pom. 106 do serwerowi? JeŜeli tak to proszę podać rodzaj, 

ilość i podstawę wyceny?   

Odpowiedź: 

NaleŜy wykonać połaczenie pomieszczenia 106 i serwerowni przewodem (przewodami) umoŜliwiającym 

podłączenie 100 numerów (par). załoŜono w kosztorysie połaczenie pomieszczenia 106 i serwerowni przewodami 

UTP kat 6 (4 pary w jednym przewodzie) - załacznik nr 8 pozycja 60.  

4. Czy naleŜy przyjąć do wyceny koszty oprogramowania i instalacji?  

Odpowiedź: 

 W załączniku nr 10, punkt 10 i 11(serwery) zapisano "zainstalowane oprogramowanie".     

5. W związku z tym, Ŝe przyjęto przewód logiczny kat. 6 UTP nieekranowany, a trasy przewodów instalacji 

elektrycznej są wspólne, czy nie będzie występował konflikt? Proszę o wyjaśnienie                                      

Odpowiedź:   

W załączniku nr 7 pkt. 2.1 zapisano "NaleŜy stosować osobne listwy dla przewodów logicznych i elektrycznych, 

bądź stosować w listwie przegrodę. W korytarzach w miejscach przewidzianych zabudową sufitem podwieszanym 

zastosowane będą koryta kablowe metalowe." 
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